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Skrivelse 

Uppstart av tjej- och HBTQ-verksamhet 

För ett par veckor sedan blev vi kontaktade av allmänheten som undrade 
varför den påbörjade verksamheten av en ungdomsverksamhet med tjej- 
och HBTQ-profil inte blir av. Detta var inte någonting vi då kände till men en 
uppgift uppenbarligen något som spridits bland ungdomarna. Vi tycker det 
är ett problem då fritidsledarna har ett stort ansvar för att bygga upp tillit till 
ungdomarna, rykten om att verksamhet inte blir av kan minska det 
förtroende de byggt upp. I tertialrapport 2 kan vi tvärtom läsa att 
verksamheten kommer att bli av, men den är försenad. Det är naturligtvis 
bra, men samtidigt väldigt olyckligt att ett besked om att verksamheten inte 
skulle bli av hann få så pass stor spridning. Det vore önskvärt om 
förtroendet i denna fråga nu kan återupprättas. 

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande: 

• Hur framskrider planen på denna ungdomsverksamhet? 
• Hur har informationen förmedlats till personal och ungdomar ute i 

verksamheterna? 
• Vilken plan finns hos förvaltningen för att nu informera/involvera personal och 

ungdomar i det fortsatta arbetet? 
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